ecomed

ETB 100 SONIC TOOTHBRUSH USER MANUAL

PRODUCT INTRODUCTION

The sonic toothbrush is a high-frequency vibration type electric toothbrush with a vibration frequency of 16,000 times per minute. High-frequency vibration can easily remove gems and impurities around the teeth. It can cover all parts around the teeth surface. The sound energy generated by the motor can be transmitted to the surface of the teeth and gums through the toothbrush hairs. The adhesion of tartar and fine calculus to teeth destroys the proliferation of bacteria in the gingival pockets and tooth surfaces. It also inhibits gum inflammation and gum bleeding, and prevents gum atrophy.

FEATURES

- 1. 5 modes: cleaning, sensitive, massage, whitening, gum care
- 2. After booting, press the button to switch the mode, long press "On/Off" button to shut down
- 3. Reminder function every 305 when the machine is working, automatic shutdown in 2 minutes
- 4. When the charging indicator flashes, it reminds that the power is insufficient and needs to be charged
- 5. Electric toothbrush should be keep clean and dry at charging position when charging
- 6. Charging method: DC straight, 5V/ 1A, 3-5 hours full, can be used for approx, 120 mins

PRECAUTIONS

- Before using the product, please read the user manual carefully and retain the manual for future
 reference. This product is suitable for children over 6 years old. The following basic safety precautions
 should be followed when using it. Children under 3 years old are forbidden to use. Children 4 to 6 years
 old need parental quidance.
- 2. It is recommended to replace the toothbrush head every 3 months
- 3. If you have had oral or gum surgery in 2 months, please consult your doctor before using this product
- If your gums bleed a lot after using this product or you will still bleed after 1 week of use, please consult your dentist
- 5. This product is only designed to clean teeth, gums and tongue, please do not use it for any other purpose.
 If you feel any discomfort or pain, please stop using this product and contact your doctor
- 6. Please stop using toothbrush heads that are deformed or have cowed bristles. Please replace the toothbrush heads every 3months. If there are signs of wear, replace them in advance.
- 7. Do not use other toothbrush heads not recommended by the manufacturer
- 8. Children should be instructed when brushing their teeth until they develop good brushing habits
- 9. Water at the charging interface should be cleaned when charging

SAFETY INSTRUCTIONS

Please note the following during use:

- 1. Remove the toothbrush head for cleaning once you brushed your teeth
- 2. Keep the toothbrush charging port clean and free of water when charging
- 3. This product is suitable for people over 6 years old
- 4. Product waterproof level: IPX7
- 5. Do not allow children under 3 years old to play with this product
- 6. Do not use water or acidic liquid higher than 40 to dean the charging base, the power cord and plug of the host, and do not immerse the plug in water
- If your toothpaste contains peroxide, sodium bicarbonate or other bicarbonate (a common ingredient in whitening toothpaste), be sure to thoroughly wash the toothbrush head with soapy water after each use. It can also prevent possible plastic rupture.

TECHNICAL SPECIFICATIONS

Name and model no. : ecomed Sonic Toothbrush ETB 100

Input voltage : DC 5V == 1A
Battery capacity : 500mAh, 3.7V
Power : 2W

Stand-by time : 4-6 months Charging time : 3 hours Operation time : 120 minutes Pulse frequency : 16,000/min Water-proof level : IPX7

Accessories : Toothbrush heads x 2, USB cable x 1

Dimension : Approx. 27 x 27 x 165 mm

Weight : Approx. 76.5 q (without toothbrush head), approx. 80 q (with toothbrush head)

Article no. : 48131

FAN no. : 40155 88 48131 4



1 Detachable toothbrush head

2 "On/Off" button

3 Clean mode

Sensitve mode

6 Massage mode

6 Whitening mode

Gum care mode

8 Charging indicator

ecomed

ETB 100 音波電動牙刷使用說明書

產品簡介

音波牙刷就是震動頻率達到萬次的高頻震動式的電動牙刷,本產品強勁馬達可以帶動刷毛以每分鐘16,000次頻率震動。高頻震動有助輕鬆地清除牙齒周圍的細菌和牙垢,其清潔範圍能覆蓋牙齒周圍各個部位。馬達產生的音波能量可以通過刷毛傳遞到牙齒和牙齦表面,一方面清除牙垢和細牙結石,防止細菌破壞牙齦和牙齒表面細菌的繁殖,它還可以抑制牙齦炎症和牙龈出血,防止牙龈萎縮。

功能介紹

- 1. 產品有5個工作模式:清潔、敏感、按摩、亮白、護齦
- 2. 開機後,按下 "開/關"按鍵即可切換模式,長按 "開/關"按鍵3秒即可關機
- 3. 本儀器運作時,每隔30秒有提醒功能,2分鐘後會自動關機
- 4. 當充電指示燈閃爍時,表示電量不足,需要充電
- 5. 充電時確保電動牙刷充電接口位置保持清潔乾燥
- 6. 充電方式: DC 5V/1A,約3-5小時完成充電,可使用約120分鐘

注意事項

- 使用產品前,請仔細閱讀用戶手冊,並妥善保管以備日後查閱。本產品適用於6歲以上 兒童。使用時應遵循以下基本安全預防措施。3歲以下兒童請勿使用。4至6歲的兒童需 要父母的指導。
- 2. 建議每3個月更換一次刷頭。
- 3. 如果您在2個月內進行過口腔或牙齦手術,請在使用本產品前諮詢您的醫生。
- 4. 如果您在使用本產品後牙齦大量出血或使用 1 週後仍會出血,請諮詢您的牙醫。
- 本產品僅用於清潔牙齒、牙齦和舌頭,請勿用於任何其他用途。如果您感到任何不適或 疼痛,請停止使用本產品並聯繫您的醫生。
- 請停止使用變形或刷毛彎曲的刷頭。請每3個月更換一次牙刷頭。如果有磨損跡象, 請提前更換。
- 7. 不要使用非廠家推薦的其他刷頭。
- 8. 刷牙時要引導孩子養成良好的刷牙習慣。
- 9. 充電時確保電動牙刷充電接口位置保持清潔乾燥。

安全提示

使用過程中請注意以下事項:

- 1. 每次刷牙後,必須取下刷頭清潔
- 2. 充電時保持牙刷充電口清潔無積水
- 3. 本產品適合6歳以上人士
- 4. 產品防水等級: IPX7
- 5. 請勿讓3歲以下兒童玩耍本產品
- 6. 請勿用水或高於40的酸性液體清潔充電座、電源線和主機插頭,請勿將插頭浸入水中
- 7. 如果您的牙膏含有過氧化物、碳酸氫鈉或其他碳酸氫鹽(美白牙膏中的常見成分), 請務必在每次使用後用肥皂水徹底清洗刷頭。它還可以防止塑料出現破裂。

技術規格

品名及型號: ecomed 音波電動牙刷 ETB 100

電源輸入 : DC 5V --- 1A 電源方式 : 充電式(鋰電池)

電池規格 : 500mAh, 3.7V 消耗功率 : 2W

待機時間 : 4-6 個月 充電時間 : 3 小時 運行時間 : 120 分鐘

震動頻率 : 16,000 次/分鐘

防水等級 : IPX7

配件 : 刷頭 x 2, USB充電線 x 1 尺寸 : 約 27 x 27 x 165 mm

重量 : 約 76.5 g (不包括刷頭)、約 80 g (包括刷頭)

產品編號 : 48131

EAN編號 : 40155 88 48131 4



1 可拆除式刷頭

"開/關"按鍵
 清潔模式

4 敏感模式

按摩模式

6 充電指示燈